
                                    Zápisnica  
          zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 28.02.2008 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––- 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Neprítomní: 0 
 
 
 
    Prítomných privítal a zasadnutie otvoril starosta obce Michal Pačan a skonštatoval že 
zastupiteľstvo je uznášanie schopné. Starosta dal návrh na vyškrtnutie bodu č.7 – žiadosť o odpredaj 
obecného pozemku z dôvodu nedodania potrebných podkladov k žiadosti. Všetci poslanci boli za 
vypustenie bodu č. 7. Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo program zasadnutia. 
Program: 1./ Otvorenie zasadnutia 
                 2./ Určenie overovateľov zápisnice 
                 3./ Kontrola prijatých uznesení 
                 4./ Závierka roku 2007 
                 5./ Správa kontrolóra 
                 6./ Schválenie členov rady školy  pri ZŠ MŠ 
                 7./ Žiadosť o opatrovateľskú službu 
                 8./ Vyhlásenie termínu voľby hlavného kontrolóra 
                 9./ Rôzne 
              10./ Diskusia 
              11./ Záver 
 
 
K bodu č.2   
                 Za overovateľov zápisnice boli určení p. Seman a p. Dejmutová 
 
K bodu č.3 
                Zástupkyňa starostu obce p. Kopnická Gabriela previedla kontrolu prijatých uznesení 
a skonštatovala že všetky body uznesenia č. 8/2007 boli splnené. 
 
K bodu č.4 
                Ing.Krajňáková Anna – ekonómka OÚ predniesla závierku roku 2007. Správu 
o hospodárení  s finančnými prostriedkami obce , plnenie rozpočtu v roku 2007 bolo 
prediskutované aj poslancami OZ. Závierka roku 2007 bola schválená. 
 
K bodu č.5 
                Kontrolór obce Ing. Vladimír Vaščák predložil správu o kontrole a konštatoval že 
hospodárenie bolo v zmysle zákona. Doporučil poslancom schváliť 10% z prebytku rozpočtu 
presunúť na rezervný fond  obce. Prebytok činil 3 000 000 Sk. 
 
K bodu č.6 
                Starosta obce predniesol návrh na zvolenie členov RŠ pri ZŠ a MŠ z radov poslancov. 
Keďže končí funkčné obdobie RŠ, navrhol zvoliť nových členov. Poslanci ktorí zastávali tuto 
funkciu v predchádzajúcom období súhlasili s kandidátkou. Pán starosta navrhol za členov Rady 
školy pri ZŠ v Slovinkách p.Semana Jozefa a starostu obce p.Pačana Michala a do Rady školy pri 
MŠ p.Kopnickú Gabrielu a p.Nemčika Petra. Všetci členovia boli jednohlasne zvolení za členov 
Rady školy pri MŠ a ZŠ. 



 
 
 
K bodu č.7 
               Pani Anna Kuchárová podala OÚ žiadosť o poskytnutie opatrovateľskej služby. Starosta 
obce uložil predsedovi sociálnej komisie zvolať komisiu a prešetriť žiadosť menovanej. 
 
K bodu č.8 
                V tomto období končí funkčné obdobie hlavného kontrolóra obce a je potrebné určiť 
termín voľby hlavného kontrolóra obce a podmienky prijatia do tejto funkcie. Poslanci sa zhodli na 
termíne 10.04.2008 , na pracovnom úväzku pre hlavného kontrolóra 0,2 a podmienky prijatia do 
zamestnania – vysokoškolské vzdelanie, odpis z registra trestov, doklad o vzdelaní , prax 5 rokov 
v odbore účtovníctva, profesijný životopis. 
 
K bodu č.9 
                Zástupkyňa starostu obce podala správu k vyjadreniu ODI v Spišskej Novej Vsi 
K našej žiadosti o umiestnenie prechodu pre chodcov k ZŠ v Slovinkách. 
               Rudné bane ,š.p. podali na OÚ žiadosť o stanovisko k povoleniu banskej činnosti  . 
OZ sa má vyjadriť a zaujať stanovisko k povoleniu na základe Plánu zabezpečenia banských diel 
a lomov a likvidácie hlavných banských diel a lomov na lokalite Slovinky. 
               V súčasnosti je možnosť získať finančné prostriedky z fondov EÚ na protipovodňové 
opatrenia. Naša obec má záujem zúčastniť sa druhého kola tejto výzvy. Je potrebné urobiť už v tejto 
dobe kroky na prípravu projektov. Prvým krokom je výškopisný a polohopisný plán vodných tokov 
v intraviláne obce a nájomná zmluva z povodia Bodvy a Hornádu. 
                Starosta obce predniesol návrh na schválenie zmluvy o dielo správcovi webovej obecnej 
stránky. Návrh bol 11 000,- Sk ročne. 
                Bol predložený návrh projektu na zastrešenie amfiteátra. Poslanci sa zhodli na tom, že 
bolo by dobré ak by bolo na posúdenie predložených viac návrhov. 
 
K bodu č. 10 
                  Pani zástupkyňa predniesla návrh určiť termín na folklórne slávnosti Titilombom , aby 
bolo možné v predstihu osloviť folklórne skupiny aby sa zúčastnili slávnosti. 
                  Pani poslankyňa Sýkorová – výstavba ihriska v časti obce Legy. Po schválení rozpočtu 
sa uskutoční výstavba ihriska. 
                  Poslanci diskutovali o potrebe upozorňovať majiteľov psov na skutočnosť že v našej 
obci sa vyskytuje veľa túlavých psov. 
                                      
Overovatelia zápisnice: 
Marcela Dejmutová 
Jozef Seman 
 
 


